
 
 

’s-Hertogenbosch, 13 december 2023 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

 

Onderwerp: Waarom is het Huis van Bosch zo beperkt toegankelijk? 

 

Geacht college, 

 

Op de Markt 29 staat het Huis van Bosch dat in 2016 door de gemeente werd gekocht, vervolgens 

werd gerestaureerd en werd ontwikkeld tot een fysieke herinneringsplek voor Bosch in ’s-

Hertogenbosch. 

Het is een rijksmonument en is het voormalig woonhuis-atelier van beeldend kunstenaar Jheronimus 

Bosch en diens familie.  

De gemeente is eigenaar van het pand en heeft de exploitatie en inrichting in handen gegeven van de 

stichting Jeroen Bosch Art Center (JBAC) en de Kring Vrienden van ’s-Hertogenbosch. Het JBAC heeft 

een huurovereenkomst ontvangt geen subsidie voor het Huis van Bosch zoals werd afgesproken.  

Afspraken zouden door het college worden gemaakt met de exploitant over hoe he Huis van Bosch 

een zo goed mogelijke publieksfunctie heeft. 

Sinds april 2022 werd het pand opengesteld voor publiek. Vrijwilligers van de Kring Vrienden worden 

ingezet om o.a. het publiek te ontvangen en wegwijs te maken in het pand. 

VOOR Den Bosch valt het op dat het pand voor een groot deel van de week op (maandag, dinsdag en 

woensdag) in de maanden van november tot mei 2024 grotendeels gesloten is. 

Ten opzichte van 2023 is nu ook in 2024 de maand april op voornoemde maan- dins- en woensdagen 

gesloten. 

Op de website van het JBAC lezen wij dat zij hoofdzakelijk op de maandagen zijn gesloten zoals ook 

de meeste andere musea in onze stad. Het JBAC biedt een combikaart aan voor een bezoek aan 

zowel het JBAC als het Huis van Bosch een totaalbedrag van 15 euro. Dit rijmt niet met de 

openingstijden van het Huis van Bosch en is het kopen van een combikaart voor dinsdag en 

woensdag dan ook niet mogelijk.  

Wij vinden dat dit pand voor het publiek vaker geopend dient te zijn dan nu het geval is. Als wij 

cultuurstad van het Zuiden pretenderen te zijn dan kan het niet zo zijn dat bezoekers uit binnen- en 

buitenland voor de gesloten deur van het Huis van Bosch komen te staan. 

Tevens vinden wij dat de deur als toegang van het pand een betere uitstraling verdient dan nu het 

geval is. Er is nauwelijks van buitenaf te zien wat er binnen in het pand is te zien.  

 

Hierbij hebben wij de volgende vragen: 

• Wat is de reden dat het pand Huis van Bosch zo vaak gesloten is? 

• Wat zijn de gemaakte afspraken tussen het college en het JBAC welke zouden worden 

gemaakt en werden toegezegd ten tijde van de besluitvorming in de raad over Huis den 

Bosch? 

• Zijn er wel voldoende vrijwilligers bij de Kring Vrienden beschikbaar om ingezet te kunnen 

worden in Huis den Bosch? Zo niet kan er dan mogelijk een wervingscampagne worden 

gestart, of kunnen zo mogelijk de vrijwilligers die tijdens het vaarseizoen actief zijn dat van 1 

oktober tot 1 april a.s. stil ligt, worden ingezet? 



• Wat vindt u van de toegankelijkheid van het pand, dit omdat het pand van buitenaf niet 

uitnodigt wat er binnen is te zien? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Joep Gersjes, Fractieleider VOOR Den Bosch 

 
 



 


